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Zápis z jednání VV ČF dne 21. 6. 2022 – 06/n/2022 

Lomnického 1705/5, Praha 4 

 
 
Přítomní:  Daniel Novák, Petr Musil, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Martin Musil, Petr 

Galasovský, Jiří Dufek, Jan Kovář 
 
Omluveni:  Tomáš Pacák 
 
Hosté:  Tomáš Frank, Jakub Furmánek, Jan Jirovský, Veronika Jelínková, Zdeněk 

Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Roman Urbář, Filip Šuman (do 12:50) 
 
ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním. 
 
Ověřovatelé: Václav Culka, Lukáš Dolejš 
 
Zapisovatel:  Veronika Jelínková  
 
Zahájení: 09:30 
Ukončení: 15:10 
 
Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 06/2022 a programu jednání 06n/2022  

2) Kontrola plnění usnesení VV  

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Vývoj v politických záležitostech 

5) Informace ze sekretariátu 

6) Valná hromada 2022 

7) Mezinárodní záležitosti 

8) Společné setkání prezidenta, VV, hejtmanů a RVV 

9) Akční plán rozvoje žen ve florbale 

10) Návrh nominace mezinárodních rozhodčích IFF na období 2023 – 2024 

11) Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek (výstupy z analýzy dat po předchozí sezóně 

a návrh opatření pro ostatní komise a regionální složky) 

12) Analýza změny struktury reprezentačních celků 

13) Finanční stabilita 

14) Zpráva a hodnocení průběhu finanční podpory superligovým oddílům v oblasti propagace 

a komunikace v rámci projektu LSL 

15) Žádost o záštitu Českého florbalu 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Informace o realizaci kompletního systému práce s výběry/talenty vyplývající ze schválené 

koncepce KVM 

41) Zpráva o stavu příprav mužské reprezentace na Světové hry 2022 

42) Roční zpráva stavu medializace elitních soutěží a florbalu obecně v externích médiích 
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43) Aktualizace nastavení systému pro užívání video rozhodčího 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 06/2022 a programu jednání 06/n/2022 

 

Viz výše 

 

Usnesení č. 01/06n/22: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 06/22 

- schvaluje program jednání VV 06n/22 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 06n/22 V. Culku a L. Dolejše 

 

 

AD 2) Kontrola plnění usnesení VV 

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV, vyjma usnesení 10/05/22,které bude plněno současně 

s usnesením 07/06/22, byla všechna ostatní usnesení splněna. 

 

Usnesení č. 02/06n/22: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. 

 

KEI – komise nejednala; finalizace akčního plánu finanční stability je v plné přípravě, 

harmonogram je bodem jednání VV. 

 

KRO – komise jednala 7. 6. prezenčně; proběhlo krátké zhodnocení ze setkání hejtmanů a VH, 

komentovali se krajské VH; řešili aktuální informace ohledně Komplexního programu podpory 

(zejména změny související se zelenou skupinou), zralostní model, diskuse nad aktualizovaným 

RP ČF, časový harmonogram představení a procesu schvalování Ročních plánů rozvoje regionu 

na sezónu 2022/2023 (termín hodnocení - osobně RPRR bude ve čtvrtek 18. 8. 2022 v 

Pardubicích), připomínkování Akčního plánu rozvoje žen ve florbale a stanovení termínu dalšího 

jednání KRO - 6. září; během léta jsou plánovaná průběžná online setkání nad hodnoceními 

RPRR. 

 

KVM – jednání proběhlo jako otevřené jednání v rámci setkání hejtmanů v Brně 4. 6.; řešila 

se témata: MČR starších žáků a žákyň; kempy talentované mládeže; trenérské vzdělávání. 
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KRD – komise nejednala; online projednali finální verzi předkládaného materiálu pro VV, v průběhu 

Czech Open 2022 je naplánováno setkání regionálních pracovníků věnujících se rozhodčím. 

 

KS – komise nejednala; soutěžní sekretariát připravoval a uspořádal losovací aktivy celostátních 

soutěží na novou sezonu a dokončoval administrativní práce spojené se sezónou předchozí. 

 

KR – komise měla jednání 9. 6.; hlavními body jednání byly kvalifikace na MS mužů; průběžné 

zhodnocení si vnitřní spolupráce trenérského vedení mužů J. Berka – P. Brus spolupráce funguje; 

zapojení M. Jendrišáka do týmu reprezentace; nominace na Světové hry; los skupin MS (J. Berka 

se zúčastnil online); příprava žen - kladné hodnocení od hlavního trenéra na první společnou akci 

a inspekční cesta do Ostravy; U19 má plánovánu účast na turnaji ŠKODA-ENERGO 2022, WU19 

bude mít přípravu před MS na přelomu srpna a září v polských Katovicích. 

 

KEFAM – komise nejednala, jednání je naplánováno na úterý 28. 6. 

 

KŽ – komise nejednala, jednání je plánováno na čtvrtek 23. 6. M. Musil požádal o schválení 

nového člena komise, Štěpána Webera (Panthers Praha). 

 

P. Galasovský přednesl krátké zhodnocení své účasti na jednání RVV Olomouckého 

a Moravskoslezského kraje 7. 6. Jednání hodnotil jako konstruktivní s živou diskusí; obsahem bylo 

setkání s hejtmany a VH; rozvojové plány (vyhodnocení 2020-2030 a nový 2022-2032); týmy 

do zelené skupiny PP3; povinnosti rozhodčích; nastavení košových soutěží. 

 

Byl předložen návrh ke schválení Návrh na složení Disciplinární komise, které navrhl znovu 

zvolený předseda T. Březina. Proběhlo krátké informování VV o nastavení zamezení střetu zájmů 

u navrhovaného člena J. Gurkovského. 

 

D. Novák navrhl pokračování L. Dolejše jako předsedy Komise vzdělávání a mládeže (KVM) a 

současně informoval členy VV o nastavení komisí po zapojení nově zvoleného člena VV, Jana 

Kováře. Vznikne nová Komise infrastruktury (KIN), kdy bude mít v kompetenci již rozpracované 

anebo funkční projekty v oblasti sportovních hal ve spolupráci s ostatními svazy a NSA, Projekty 

ČF mantinely a venkovní povrchy a podpora sportovní infrastruktury. Jedním z cílů komise by mělo 

být zmapovat a popsat proces, který pomůže našim oddílům se zorientovat v této složité 

problematice okolo realizace takto důležitých a finančně nákladných investic, jako haly určitě jsou.  

Na jednání VV 08-2022 bude předložen statut komise a návrh na složení komise. 

V souvislosti s nově vytvořenou KIN navrhl úpravu názvu Komise ekonomiky a infrastruktury 

na Komisi ekonomiky (EKO). 

Na závěr bodu D. Novák uvedl krátké představení návrhu změnit název Komise žen na Komisi 

rovných příležitostí (KRP). 
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Usnesení č. 03/06n/22: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- schvaluje Š. Webera jako nového člena KRP 

- bere na vědomí informace z jednání RVV OL + MS kraje 

- schvaluje Návrh na složení DK - členové: D. Bohumínský; 

J. Gurkovský; V. Hrdina; M. Kalanin; J. Sláma 

- schvaluje L. Dolejše jako předsedu Komise vzdělávání a mládeže 

(KVM) 

- schvaluje J. Kováře jako předsedu nové vytvořené Komise 

infrastruktury (KIN) 

- schvaluje změnu názvu z Komise ekonomiky a infrastruktury 

(KEI) na Komisi ekonomiky (EKO) 

- schvaluje změnu názvu z Komise žen (KŽ) na Komisi rovných 

příležitostí (KRP) 

 

- ukládá J. Kovářovi předložit na jednání 08/2022 statut komise 

infrastruktury a návrh členů 

zodpovídá: J. Kovář  Termín: 15. 08. 2022 

 

- ukládá D. Novákovi předložit na jednání 08/2022 upravený statut 

komise ekonomiky 

zodpovídá: D. Novák  Termín: 15. 08. 2022 

 

- ukládá M. Musilovi předložit na jednání 08/2022 upravený statut 

komise rovných příležitostí 

zodpovídá: M. Musil  Termín: 15. 08. 2022 

 

 

AD 4) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Seznámil členy VV se stavem zpracování 

dotací od NSA, kdy je naplánována schůzka (29. 6.) s místopředsedkyní agentury p. Kabourkovou 

ohledně vyhodnocení a dalších detailů k přidělené dotaci. 

Dále informoval o nadcházející valné hromadě ČUS. Krátce okomentoval volby vedení ČSLH a 

přidal informace k VH ČUS. 

 

Dále proběhla diskuze mezi členy VV, kde F. Šuman doplnil D. Nováka ohledně jednání s NSA 

v záležitostech, které mají dopad na Český florbal, zejména téma Olympiády dětí a mládeže a 

podpory Světových her a dopadu na podporu účasti českého týmu.   

Další informace, které F. Šuman přednesl, byly k nově předkládanému zákonu o sportu i s vazbou 

plánovaných změn fungování řízení NSA. 

 

T. Frank přednesl informace od oddílů v rámci programu Můj klub 2022 pod NSA, kdy nesplnily 

formální povinnosti, např.: chybějící ověření podpisu na dokumentu nebo podání bez elektronické 
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formy. Zpravidla byly žádosti hodnoceny jako s neodstranitelnými závadami. V důsledku tyto oddíly 

byly bohužel ze strany NSA vyřazeny z dotačního programu bez možnosti odvolání.  

D. Novák doplnil, že je zpracováno cca 50 % žádostí. NSA vyhodnotila žádosti v rámci dotačního 

programu Významné sportovní akce 2022 (VSA), nestandardně a zveřejnila na webu seznam 

přidělených dotací s uvedením pouze čísel žádostí navržených k podpoře. 

 

Usnesení č. 04/06n/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

- bere na vědomí informace o stavu dotací od NSA 

- bere na vědomí informace o nadcházející valné hromadě ČUS 

- bere na vědomí informace o účasti na Světových hrách 

- bere na vědomí informace od oddílů v programu Můj klub 2022 

- bere na vědomí informace o VSA 2022 

 

 

AD 5) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu.  

R. Urbář předložil informace o průběhu vyhlášení ankety Florbalista sezóny, které se uspořádalo 

formou osobního setkání po dvou předchozích online vyhlášeních. Úskalím bylo technické zajištění 

akce, naopak výborně bylo hodnoceno zvládnutí situace moderátorem Z. Novotným. 

Z. Mlčoušek přednesl informace z losovacích aktivů celostátních soutěží. Losovací aktivy proběhly 

úspěšně. Výsledky losu jsou zveřejněny na webu. Oproti minulosti oddíly před losovacími aktivy 

vznesly mnoho připomínek a návrhů, soutěžní sekretariát se snažil většinu zapracovat a vyhovět. 

Členům VV J. Jirovský předložil informace k Olympiádě dětí a mládeže, florbal se pořádá ve třech 

halách v Prostějově. F. Šuman připojil komentář o zájmů o akci, podložený čísly o vstupenkách 

a očekávanou větší účastí politických osob v rámci několika diskusních panelů. ČT bude vysílat 

z Olympiády dětí a mládeže několik přenosů. 

 

Usnesení č. 05/06n/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o průběhu vyhlášení ankety Florbalista 

sezóny 

- bere na vědomí informace z losovacích aktivů celostátních 

soutěží 

- bere na vědomí informace k Olympiádě dětí a mládeže  

 

 

AD 6) Valná hromada 2022  

 

Členové VV postupně hodnotili průběh 24. valné hromady v Brně spolu se svými komentáři. Shodli 

se na velice pozitivním hodnocení celkové příprav VH. Členové VV se shodli na nutnosti dodržení 

schváleného Usnesení VV č. 07/06/22 směrem k ORK. 
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Členové VV prodiskutovali zápis z jednání VH, kdy s ním všichni projevili souhlas s doplněním o 

drobnou reakci ORK vůči předloženým materiálům na VH. 

 

VV diskutoval formu zprávy ORK a neochotu projednat zprávu ORK se členy VV s předstihem před 

VH, aby vznikl ucelený podklad pro delegáty VH s potřebným kontextem. 

 

Následně D. Novák navrhl, aby VV detailně projednal všechny připomínky a návrhy z vystoupení 

předsedy ORK, které přednesl před delegáty VH.  

 

VV prodiskutoval téma výsledku hospodaření ČF a ČF s.r.o., kdy se shodl, že klíčové je 

hospodaření hodnotit vůči rozhodnutí VH. Dlouhodobé plány VV ohledně čerpání rezerv ČF se 

shodují s názory ORK. Současně VV diskutoval, že hospodaření ČF s.r.o. může být 

v následujících letech plánováno ztrátově, vzhledem k možnému využití financí, které se 

kumulovaly pozitivním hospodařením v minulosti a mají se využít pro rozvoj florbalu. Možnost 

aktivního využití finanční rezervy ČF s.r.o. bylo již na doporučení  auditorky projednáno na VV ČF 

v červnu 2021. 

Následně proběhla detailní diskuze ohledně řešení pohledávek ČF s.r.o. D. Novák zopakoval 

informaci z VH, že se podařilo pohledávky ČF výrazně snížit s tím, že splátka pohledávek uhradila 

velkou většinu současné pohledávky MAX Priority Media s.r.o.. Komentář doplnil F. Šuman, jako 

jednatel ČF s.r.o. s informacemi o nastavení historické spolupráce s MAX Priority Media s.r.o., 

která skončila v roce 2019. 

 

Dále VV detailně prodiskutoval otázku mzdových nákladů ve společnosti s.r.o. Byly projednány 

detaily nastavení podmínek pracovníků se závěrem, že se jedná o adekvátní podmínky. V případě 

návrhu změny by tyto podmínky znovu VV prodiskutoval.  

 

Následně F. Šuman informoval členy VV o současné situaci v ČF s.r.o., zejména situaci s hlavními 

partnery.  F. Šuman také informoval, že jednání o platformě pro elitní utkání bude nejspíše 

odloženo na ročník 23/24, současně informoval o jednáních vedoucí k zajištění spolupráce 

v oblasti streamů z mládežnických utkání, které dosud nebyly zajišťovány a které budou nově 

řešeny zajištěním stacionárních kamer s umělou inteligencí.  

 

VV také otevřeně prodiskutoval informace, kdy vybraní dodavatelé v letech 2019 – 2021 měly 

vazbu na členy vedení ČF. Členové VV se shodli na možnosti nadále využívat ty dodavatelské 

spolupráce, kde bude jejich prokazatelná výhodnost. Současně se shodli, že u těchto spoluprací je 

nutné pracovat na transparentnosti. Tyto vazby by měly být informačně projednány na jednání VV, 

aby se zabránilo případným dohadům a spekulacím.  

 

K výše uvedeným tématům proběhla diskuze, tak aby byly vyřešeny všechny případné otázky. 

 

D. Novák předložil ke schválení zápis 24. valné hromady a soubor schválených usnesení 24. valné 

hromady. 
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Usnesení č. 06/06n/22: VV ČF 

- bere na vědomí hodnocení 24. valné hromady v Brně 

- bere na vědomí informace představitelů ČF a ČF s.r.o. 

k prezentaci předsedy ORK pro VH  

- ukládá upravit podmínky pro spolupráci s dodavateli s vazbou na 

členy vedení ČF a předložit je ke schválení VV  

zodpovídají: T. Frank Termín: 15.10. 2022 

- schvaluje zápis 24. valné hromady 

- schvaluje soubor schválených usnesení 24. valné hromady  

 

 

AD 7) Mezinárodní záležitosti  

 

V oblasti mezinárodních záležitostí informoval F. Šuman, viceprezident IFF členy VV o aktuálních 

mezinárodních záležitostech. Referoval o průběhu jednání VV IFF v Madridu, které bylo o stejném 

víkendu jako jednání hejtmanů, RVV a VH. 

 

IFF se podařilo překonat krizové období v roce 2021, nadále však přetrvává situace, kdy je nutné, 

aby ČF zvážil, zda jednat s dalšími EFT zeměmi o podpoře posílení činností IFF. Rozdíl mezi 

možnostmi IFF a EFT zeměmi je obrovský. IFF nedisponuje takovými finančními prostředky, které 

by umožnovaly zkvalitnění fungování celé IFF. VV diskutoval, jak tuto situaci řešit. 

. 

Byly předloženy informace k účasti na Světových hrách a jejich důležitost v rámci světového 

sportu. 

Mezinárodní skupina Fit For Future jednala v Bratislavě, kdy členům VV byly předloženy informace 

z tohoto jednání. 

 

Usnesení č. 07/06n/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech, včetně 

aktuální situace činnosti IFF. 

- bere na vědomí informace k účasti na Světových hrách 

- bere na vědomí informace ze setkání pracovní skupiny Fit For 

Future v Bratislavě  

 

 

AD 8) Společné setkání prezidenta, VV, hejtmanů a RVV 

 

Členové VV diskutovali zhodnocení a zpětnou vazbu účastníků Společného setkání prezidenta, 

VV, hejtmanů a RVV. Diskusi uzavřeli potřebou řešit vhodné a na míru vybrané formy, jak 

problematiky diskutovat a sbírat zpětné vazby.  

 

Usnesení č. 08/06n/22: VV ČF 

- bere na vědomí hodnocení a zpětnou vazbu účastníků 

Společnému setkání prezidenta, VV, hejtmanů a RVV 
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AD 9) Akční plán rozvoje žen ve florbale 

 

M. Musil předložil materiál Akční plán rozvoje žen ve florbale, který je v připomínkovacím řízení 

pro jednání VV 08/22.  

Členové se aktivně zúčastnili připraveného dotazníku k dané problematice a diskutovali výstupy 

s porovnáním s výstupem ze stejného dotazníku v rámci komise žen a navrhovanými vybranými 

kroky Akčního plánu. Následnou diskusí se členové VV shodli na postupném rozpracování 

jednotlivých oblastí zmíněných v tomto akčním plánu v prioritách, které vyplynuly z této diskuse. 

 

Usnesení č. 09/06n/22: VV ČF 

- bere na vědomí diskusi k materiálu Akční plán rozvoje žen 

ve florbale 

- ukládá připomínkovat materiál 

zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 15. 08. 2022 

 

 

AD 10) Návrh nominace mezinárodních rozhodčích IFF na období 2023 – 2024 

 

P. Galasovský za KRD představil předložený Návrh nominace mezinárodních rozhodčích 

a observerů IFF na období 2023 – 2024. 

 

Usnesení č. 10/06n/22: VV ČF 

- schvaluje Návrh nominace mezinárodních rozhodčích 

a observerů IFF na období 2023 – 2024 

 

 

AD 11) Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek (výstupy z analýzy dat po předchozí 

sezóně a návrh opatření pro ostatní komise a regionální složky) 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek (výstupy z analýzy 

dat po předchozí sezóně). P. Musil požádal předsedy odborných komisí, aby výstupy analýzy 

diskutovali na jednáních odborných komisí a přišli s návrhy opatření pro své odborné komise 

na zářijové jednání VV ČF. 

 

Usnesení č. 11/06n/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Hodnocení stavu rozvoje regionálních 

složek (výstupy z analýzy dat po předchozí sezóně a návrh 

opatření pro ostatní komise a regionální složky) 

- ukládá diskutovat výstupy analýzy na jednání odborných komisí 

a ukládá přijít s návrhem opatření v rámci své odborné komise 

zodpovídají:  všichni předsedové  Termín: 15. 9. 2022  
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AD 12) Analýza změny struktury reprezentačních celků 

 

V. Culka za KR nepředložil materiál Analýza změny struktury reprezentačních celků a požádal 

o přesun na jednání v září. 

 

Usnesení č. 12/06n/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na jednání v září 

 

 

AD 13) Finanční stabilita  
 
D. Novák navázal na předkládané Projekce vývoje rozpočtu 2022 – 2025. Představil harmonogram 

akčních kroků v rámci přípravy finanční stability. Z harmonogramu zdůraznil potřebu probrat na 

přelomu června a července možnosti a dopady na úrovni jednotlivých oblastí mezi členem VV a 

odborným garantem oblasti. Následně proběhne setkání člena VV a prezidenta nad jednotlivými 

oblastmi s přesahem do ostatních částí ČF. Dílčím cílem je příprava návrhu na společné srpnové 

jednání VV s finalizací návrhu pro zářijové jednání VV tak, aby VV schvaloval v říjnu, 

s předpokládanou aplikací strategie od 1. 1. 2023. 

 

Usnesení č. 13/06n/22: VV ČF 

- bere na vědomí harmonogram Akčních kroků v rámci finanční 
stability ČF 

 

 

AD 14) Zpráva a hodnocení průběhu finanční podpory superligovým oddílům v oblasti 

propagace a komunikace v rámci projektu LSL 

 

R. Urbář za KEFAM předložil Zprávu a hodnocení průběhu finanční podpory superligovým oddílům 

v oblasti propagace a komunikace v rámci projektu Livesport superligy. Vzhledem k možnému 

střetu zájmů členů VV M. Musil a V. Culka, se oba zdrželi hlasování v daném bodě. 

 

Usnesení č. 14/06n/22: VV ČF 

- schvaluje Zprávu a hodnocení průběhu finanční podpory 

superligovým oddílům v oblasti propagace a komunikace v rámci 

projektu Livesport superligy 

 

 

AD 15) Žádost o záštitu Českého florbalu 

 

Členům VV byla předložena žádost o záštitu pro turnaj ŠKO-ENERGO CUP 2022, která splňuje 

náležitosti schváleného systému udělování záštit ČF. Součástí je organizační a komunikační 

podpora ČF dle systému záštit.  

 

 Usnesení č. 15/06n/22: VV ČF 
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- schvaluje udělení záštity Českého florbalu turnaji ŠKO-ENERGO 

CUP 2022 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

zodpovídá: R. Urbář  Termín: 30. 06. 2022 

 

Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Informace o realizaci kompletního systému práce s výběry/talenty vyplývající ze 

schválené koncepce KVM 

 

L. Dolejš za KVM nepředložil materiál Informace o realizaci kompletního systému práce 

s výběry/talenty vyplývající ze schválené koncepce KVM a požádal o odklad bodu na další jednání. 

 

Usnesení č. 40/06n/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

 

AD 41) Zpráva o stavu příprav mužské reprezentace na Světové hry 2022 

 

V. Culka za KR předložil Zprávu o stavu příprav mužské reprezentace na Světové hry 2022. 

Z. Svobodová informovala o obsahu schůzky s M. Doktorem (ČOV). R. Urbář informoval o tiskové 

konferenci. ČOV plánuje přistupovat ke Světovým hrám jako k OH.  

 

Usnesení č. 41/06n/22: VV ČF 

- bere na vědomí Zprávu o stavu příprav mužské reprezentace 

na Světové hry 2022 

- bere na vědomí informace ze schůzky s M. Doktorem (ČOV) 

- bere na vědomí o přístupu ČOV ke Světovým hrám   

 

 

AD 42) Roční zpráva stavu medializace elitních soutěží a florbalu obecně v externích 

médiích 

 

T. Pacák za KEFAM předložil Roční zprávu stavu medializace elitních soutěží a florbalu obecně 

v externích médiích. 

 

Usnesení č. 42/06n/22: VV ČF 

- bere na vědomí Roční zprávu stavu medializace elitních soutěží 

a florbalu obecně v externích médiích 
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AD 43) Aktualizace nastavení systému pro užívání video rozhodčího 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Aktualizace nastavení systému pro užívání video 

rozhodčího. K materiálu bylo několik dotazů, které byly zodpovězeny. 

 

Usnesení č. 43/06n/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Aktualizace nastavení systému 

pro užívání video rozhodčího 


